

Pastor Note / Nota del Pastor

I Set out to achieve...

On Sunday, after the 2:30 mass, a couple from Saint Mary's Church in Monroe, were celebrating 34 years of religious marriage. They asked me before Mass if we could give a blessing at the end of Mass, and so we did as a community of faith.

When leaving the mass, they told me that if I had time, I was invited to go to dinner with them at a restaurant that is located on Route 24 in Flat Rock, and I chose to accompany them, not only was I hungry, but I thought it was a nice occasion to share with them, pastorally speaking.

Now, I met this couple about 4 years ago, it was precisely during a mass that I celebrated in that same Community, and I remember that they invited me on that occasion to eat some "Tacos de Canasta" at their house, they lived about 20 minutes outside of Monroe.

Last Sunday, while I was lunch, Eduardo, Clemencia's husband, made the following comment to me: "I set myself two goals to achieve this year, to lose weight, in fact I had already noticed it, losing 130 pounds in my body is something that cannot be hidden, because it looks younger; and no longer drink any alcoholic beverage, and it is also noticeable, there are signs that also make it visible.

Honestly, that comment caught my attention, surely it is the result of a strong will, but when he finished eating, he made the comment that his life had been transformed in many aspects, and that he believed it was the result of God's work in his life.

After those words, I got into the car and headed back to Toledo, because I had a meeting here in the Parish for matters that had to do with the festival, I did not stop thinking throughout the trip.

That is the power that the testimony of life has in our lives, not only transforms, makes a difference, but as Pope Paul VI says "They make those who contemplate their lives ask themselves irresistible questions, such as: Why are they like that? Why do they live that way? What is it or who is it that inspires them? Why are they with us?" (E.N. #21)

I had seen something similar during the morning mass in the boys who came from our Parish to the men's retreat last weekend, impossible to hide the New that is appearing, may all this be for the Glory of God. Fr. Molina

Me propuse alcanzar...

El domingo, después de misa de 2:30, estaban cumpliendo 34 años de matrimonio religioso una pareja de la Iglesia Saint Mary's, Monroe, me pidieron antes de la Misa si podíamos dar una bendición al terminar la Misa, y así lo hicimos como Comunidad de fe.

Al salir de la misa me dijeron que si tenía tiempo que estaba invitado a ir a cenar con ellos a un restaurant que está ubicado sobre la Ruta 24 adelante de Flat Rock, y opté por acompañar a ellos, no solamente tenía hambre, sino que, pensé que era una bonita ocasión para compartir con ellos, pastoralmente hablando.

Ahora bien, a esta pareja la conocí hace unos 4 años, fue precisamente durante una misa que celebré en esa misma Comunidad, y recuerdo que me invitaron en aquella ocasión a comer unos "Tacos de Canasta" en su casa, vivían a unos 20 minutos fuera de Monroe.

El domingo pasado, mientras comía, Eduardo, esposo de Clemencia, me hizo el siguiente comentario: "Me propuse dos metas a alcanzar este año, perder peso, de hecho yo ya lo había notado, perder 130 libras en el cuerpo es algo que no se puede ocultar, pues se ve más joven; y no tomar más ninguna bebida alcohólica, y también se nota, hay signos que también lo hacen ver.

Sinceramente me llamó la atención aquel comentario, de seguro es fruto de una entereza de voluntad, pero al terminar de comer me hizo el comentario que su vida se había transformado en muchos aspectos, y que creía que era fruto del trabajo de Dios en su vida.

Tras aquellas palabras, me subí al carro y salí de regreso hacia Toledo, pues tenía una reunión aquí en la Parroquia para asuntos que tenían que ver con el festival, no pare de pensar a lo largo del viaje.

Ese es el poder que tiene el testimonio de vida en nuestra vida, no solamente transforma, hace la diferencia, si no que como dice el Papa Pablo VI "Hacen plantearse, en quienes contemplan su vida, interrogantes irresistibles, tales como: Por qué son así? Por qué viven de esa manera? Qué es o quién es el que los inspira? Por qué están con nosotros?"(E.N. # 21)

Algo parecido había visto yo durante la misa de la mañana en los muchachos que fueron de nuestra Parroquia al retiro de hombres, el fin de semana recién pasado, imposible ocultar lo Nuevo que está apareciendo, que todo esto sea para la Gloria de Dios. Fr. Molina